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Or.0003.169.2023 

 

 

Pan 

Karol Wójcik 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

 

W nawiązaniu do Pana interpelacji dotyczącej udzielenia 
wsparcia finansowego Powiatowi Ostrowieckiemu w kwestii 
organizacji linii komunikacyjnych z przestankiem przy 
Świętokrzyskim Centrum Onkologii w Kielcach – informuję, że 
zwróciliśmy się do Pani Starosty Marzeny Dębniak o szczegółową 
informację na temat udziału Powiatu Ostrowieckiego w programie 
Fundusz rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 
publicznej, zgodnie z którym w 2023 roku uruchomione zostało 
połączenie pomiędzy Ostrowcem Świętokrzyskim a Kielcami – Centrum 
Onkologii. 

W załączeniu przekazuję zatem pełną informację na temat 
warunków funkcjonowania tych połączeń komunikacyjnych oraz zasad 
ich finasowania. 

Ponadto informuję, że zgodnie z deklaracją Pani Starosty, Powiat 
złożył już wniosek o dofinansowanie tego zadania na rok 2024, tak więc 
warunki współpracy z Gminą Ostrowiec Świętokrzyski w tym zakresie 
zostaną doprecyzowane już po formalnym określeniu wysokości dotacji 
na ten cel. 

 
 
 
 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 








